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Norrmalms Pensionärsråds yttrande över 
förlängning av avtal med Attendo för drift av 
Sabbatsbergsbyns vård- och omsorgsboende 

 
Pensionärsrådets ordförande har, idag den 12 oktober 2022, informerats om Norrmalms 
stadsdelsförvaltnings förslag till beslut om att föreslå kommunstyrelsen att förlänga avtalet 
med Attendo avseende driften av Sabbatsbergsbyns vård- och omsorgsboende.  

Det är med stor förvåning vi ser förvaltningens förslag att förlänga avtalet för en entreprenör 
som redan under första  avtalsåren brustit i olika avseenden i verksamheten. Det har bl a 
gällt bemanning och tillämpning av kohortvård, basala hygienrutiner, sårkontroller, 
dokumentation. Även om förvaltningens anmärkningar lett till hel eller delvis  förbättring är 
det dock avvikelser från avtal. Dessutom har verksamheten uppmärksammats för bristande 
respekt för meddelarfriheten vilket är en mycket allvarlig avvikelse från avtal och som just nu 
är föremål för rättslig prövning. 

Pensionärsrådet kan inte ställa sig bakom Norrmalms stadsdelsförvaltnings förslag till  
kommunstyrelsen om en förlängning av nuvarande avtal med Attendo för drift av 
Sabbatsbergsbyns vård- och omsorgsboende utan anser att en ny upphandling är nödvändig. 

För Norrmalms Pensionärsråd 
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